
Vad har människan för ett värde? 
 

En aktuell fråga i dessa dagar då sjukvårdspersonal ibland är i den svåra situationen och måste 

avväga: vem ska få vård, vem inte? Vem får leva, vem inte? 

Ja – vad är en människa värd?  

 

Vatten, fosfor, kol, kalcium och några andra kemiska ämnen består vi av.  

Tillsammans blir det några kronor kanske. 
 

När missionären Paulus sökte att förklara sitt budskap om Jesus använde han ofta bilden av slavar. 

De såldes och köptes på marknadsplatserna. De beskådades, kändes på och undersöktes noga. Ingen 

vill ha någon vara som visade sig värdelös i efterhand.  

Sen la man sitt bud, kanske köpslådes om varan.   
 

Vad är människan värd inför Gud? Hur hög i kurs står hennes aktier?  

En tusenlapp?  

Nej – var och en av oss är för Gud så värdefull att han ger en hel Jesus Kristus! 

Du, jag – en hel Jesus Kristus är vi värda! Inte mindre än så! 
 

Kan vi annat än förundras över vilka vi är i Guds ögon?! 

När det är så –, när Han nu har friköpt oss för ett så högt pris – ja vad har han inte då för planer för 

våra liv? –   

 

”Ni är köpta till ett högt pris” – skrev Paulus i 1 Korintierbrevet 6:20.  

Du tvekar? Läs Matt 20:28, 1 Tim 2:6, 2 Kor 5:15. 
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